
 Forslag til dagsorden ved afdelingsmødet 19. juni 2021.

Afdelingsbestyrelsen opfordres til at arbejde for at få etableret solpaneler. 
Herunder 

1. ansøge om dispensation fra lokalplanens krav om at tagene skal være rød eternit
2. undersøge markedet med henblik på eventuelt at lave et udbud
3. indkalde til ekstraordinært møde, hvor udbud, priser og fordele/ulemper ved fælles og 

individuel aftag med mere gennemgås for beboerne 

Bemærkninger:
Forslaget skal selvfølgelig også ses som et forsøg på at hjælpe med at Danmark kan nå en 70 % 
reduktion af klimagasser inden 2030.
Men det skal ske, så det samtidigt er en samlet besparelse på elektricitet regningen, der i 
hovedsagen modsvarer etableringsudgiften.

Det er samtidig vores vurdering, at en større del af Gildhøjs beboere vil købe el-bil eller hybridbil, 
hvilket vil give en større belastning af el-nettet end det kan klare.

Bestyrelsens forslag 18. maj 2021


